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P R O T O K Ó Ł  nr XLIV/18 

sesji Rady Miejskiej Węglińca 

w dniu 25 września 2018 r.  

miejsce obrad – sala posiedzeń Urzędu GiM Węgliniec 

 

 

    O godz. 9.03 Przewodniczący Rady Pan Waldemar Błauciak otworzył obrady 

wypowiadając oficjalną formułę: „Otwieram czterdziestą czwartą sesję Rady Miejskiej 

Węglińca”. 

W oparciu o listę obecności (zał. nr1) poinformował, że spośród piętnastoosobowego, 

ustawowego składu Rady obecnych jest 10 radnych. Dodał, że swoją nieobecność  

usprawiedliwiał radny Andrzej Fink, natomiast radny Stanisław Papież zgłosił swoje 

spóźnienie. Pozostali nieobecni to radni Krzysztof Kutrowski i Mariusz Mól. W związku z 

powyższym stwierdził, że obrady są prawomocne. Następnie powitał wszystkich zebranych, 

m.in. radnych, Burmistrza Gminy i Miasta Węgliniec Stanisława Mikołajczyka, Skarbnik 

Jolantę Zawiszę, Sekretarza Marcina Paplę, Komendanta Komisariatu Policji w Pieńsku Annę 

Włoszczyk, Komendanta Zarządu Oddziału Miejsko-Gminnego ZOSP RP w Węglińcu Janusza 

Drosia oraz przybyłego na posiedzenie mieszkańca gminy Węgliniec. Lista osób zaproszonych 

i uczestniczących w sesji stanowi zał. nr 2.   

 

Do wskazanego przez Przewodniczącego Rady porządku obrad, który został przekazany 

wszystkim zainteresowanym wraz z materiałami na sesję (zał. nr 3), uwag nie zgłoszono, w 

związku z czym porządek pozostał bez zmian. 

 

Następnie przystąpiono do punktu 3, tj. INTERPELACJE I ZAPYTANIA RADNYCH.  Prowadzący 

obrady przypomniał, że tradycyjnie można je składać na piśmie, w trakcie trwania obrad. 

Dodał, że jeżeli będzie to możliwe, ustna odpowiedź zostanie udzielona w dalszej części 

posiedzenia. W przypadku braku takiej możliwości, zainteresowanemu zostanie przekazana 

pisemna odpowiedź. 

 

Kolejny punkt porządku obrad dotyczył SPRAWOZDANIA Z DZIAŁALNOŚCI BURMISTRZA W OKRESIE 

MIĘDZY SESJAMI. Kserokopia pisemnego sprawozdania, obejmującego miesiąc sierpień 2018 r.  

stanowi zał. nr 4. 

W związku z pytaniami radnych Burmistrz przedstawił dodatkowe informacje dot. wskazanych 

w sprawozdaniu spraw, m.in. budowy nawierzchni bitumicznej drogi ul. Nadrzecznej w 

Ruszowie oraz wykonania utwardzonych zjazdów do posesji,  różnic w specyfikacji technicznej 

wykonania drogi wiejskiej od drogi miejskiej, wyboru oferenta na wykonanie dokumentacji 

projektowej dla zadania „Przebudowa ulicy Sikorskiego w Węglińcu” i szczegółów 

technicznych zawartych w projekcie , rozstrzygnięcia przetargu na budowę sieci wodociągowej 

w Kościelnej Wsi i Okrąglicy i ogłoszenia 3 już przetargu na przebudowę drogi gminnej w 

Piasecznej i dojazd do oczyszczalni w Zielonce. 

Po wysłuchaniu przedstawionych przez Burmistrza informacji, jednogłośnie, 11 głosami „za”, 

Rada przyjęła w/w sprawozdanie. 

 

Tematem kolejnego punktu porządku obrad była: ANALIZA STANU BEZPIECZEŃSTWA W I PÓŁROCZU 

2018 R. (pisemne materiały stanowią załączniki nr 5 i 6). Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, 

Prawa i Porządku Publicznego Grzegorz Tyrakowski, na prośbę Przewodniczącego, 

poinformował zebranych, że komisja pozytywnie zaopiniowała informacje nt. analizy stanu 

bezpieczeństwa, 3 głosami „za” przy 1 nieobecnym. 
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Jako pierwsza w/w temat zaprezentowała Komendant Komisariatu Policji w Pieńsku Anna 

Włoszczyk. Posiłkując się prezentacją multimedialną przedstawiła statystykę przestępstw z 

podziałem na: rozboje, bójki i pobicia, kradzieże, w tym kradzieże pojazdów i kradzieże z 

włamaniem, uszkodzenia ciała i uszkodzenia mienia, zestawiając I półrocze 2017 z I półroczem 

2018 r. Omówiła sprawy związane z przestępczością nieletnich, wykroczeniami, 

interwencjami, dyżurami dzielnicowych, bezpieczeństwem na drogach oraz działaniami 

funkcjonariuszy w zakresie profilaktyki społecznej. Odpowiadając na pytania radnych, m.in. 

Marka Wawrzynka, Bożeny Wajdy, Marii Fedyczkowskiej i Zbigniewa Zawadzkiego  

przedstawiła dodatkowe informacje dotyczące narkotyków na terenie naszej gminy, zatrzymań 

kierowców prowadzących pod wpływem środków odurzających, nielegalnych punktów z 

hazardem, wakatów w Policji, podejmowanych działaniach związanych z kontrolą stanu 

technicznego dróg, mapy zagrożeń, przywrócenia Posterunku Policji w Węglińcu. 

Jako drugi głos zabrał Komendant Zarządu Oddziału Miejsko-Gminnego ZOSP RP w 

Węglińcu Janusz Droś. Posiłkując się prezentacją multimedialną przedstawił zestawienie 

wyjazdów jednostek z terenu gminy Węgliniec w I półroczu 2018 r. z analogicznym okresem 

za 2017 r., oraz wykaz pojazdów w jednostkach. Nadmienił, że w grudniu 2017 r. nowy wóz 

strażacki otrzymała jednostka OSP w Czerwonej Wodzie, a swój poprzedni przekazała 

jednostce OSP z Jagodzina, natomiast w sierpniu nowy wóz otrzymała jednostka OSP ze 

Starego Węglińca. Następnie omówił zużycie paliwa, działania prewencyjne, pracę strażaków 

z młodzieżą, udział w zawodach i konkursach Młodzieżowych Drużyn Pożarniczych, 

podnoszenie kwalifikacji i wyszkolenia strażaków, pozyskiwanie funduszy na funkcjonowanie 

jednostek, nie tylko od Gminy ale także z funduszy krajowych i od sponsorów, takich jak 

nadleśnictwa.  Odpowiadając na pytanie radnego Marka Wawrzynka o kradzieże, 

poinformował, że po kradzieżach dokonanych w Jagodzinie i Czerwonej Wodzie we 

wszystkich  jednostkach zostały zamontowane alarmy. Wcześniej alarm posiadała tylko 

jednostka OSP z Ruszowa.  

Po zakończeniu prezentacji przez Komendanta Drosia Przewodniczący Rady przypomniał, że 

w tym temacie była również mowa o sprawności sieci hydrantowej i ilości hydrantów. Na 

wniosek Komisji Rewizyjnej, Prawa i Porządku Publicznego Burmistrz przygotował 

dodatkowe informacje w tym zakresie. Posiłkując się prezentacją multimedialną zaprezentował 

zestawienie zawierające ogólną ilość hydrantów w gminie, ilość hydrantów niesprawnych i 

wymienionych  od września 2015 r. do września 2018 r. Nadmienił, że co roku w budżecie 

gminy na wymianę hydrantów przeznaczonych jest 30 tysięcy zł, a realizacją tego zadania 

zajmuje się Zakład Usług Komunalnych w Węglińcu.  

Po wyczerpaniu tematu przystąpiono do głosowania. Radni 11 głosami „za”, przyjęli 

informacje nt. analizy stanu bezpieczeństwa w I półroczu 2018 r. 

 

Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu tj. INFORMACJI NA TEMAT FUNKCJONOWANIA 

GOSPODARKI ODPADAMI W I PÓŁROCZU 2018 R.. (pisemne materiały stanowią zał. nr 7).  

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Marek Wawrzynek 

poinformował zebranych, że komisja na swoim posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała w/w 

temat. Przewodniczący Rady przypomniał, że temat ten był obszernie omówiony na wspólnym 

posiedzeniu wszystkich komisji w dniu 20 września br. Ponieważ nie było żadnych pytań 

przystąpiono do głosowania. Jednogłośnie, 11 głosami „za”, Rada przyjęła informacje nt. 

funkcjonowania gospodarki odpadami w I półroczu 2018 r. 

 

Po zakończonym głosowaniu przystąpiono do omawiania ANALIZY  WYKONANIA BUDŻETU W I 

PÓŁROCZU 2018 R.. (pisemne materiały stanowią zał. nr 8 i 9) 

Na prośbę Przewodniczącego Rady Przewodniczący poszczególnych komisji po kolei odczytali 

wypracowane opinie. Wszystkie komisje pozytywnie zaopiniowały w/w analizę. Ponieważ ten 
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temat również został szeroko omówiony na wspólnym posiedzeniu w dniu 20 września br. i nie 

było żadnych pytań, przystąpiono do głosowania. Radni 11 głosami „za” jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowali analizę wykonania budżetu w I półroczu 2018 r.  

 

Ok. godziny 10:24 Prowadzący obrady ogłosił piętnastominutową przerwę.  

(podczas przerwy salę posiedzeń opuściła radna Bożena Wajda oraz Komendant Anna 

Włoszczyk i Komendant Janusz Droś)    

 

Po wznowieniu posiedzenia Przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego punktu porządku 

obrad, tj. BLOKU UCHWAŁ. Projekty rozpatrzono w następującej kolejności:  

1. w sprawie zmiany załączników do uchwały nr 881/XXXVIII/17 z dnia 29 grudnia 

2017 r w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Węgliniec.  

Na prośbę Przewodniczącego Rady, Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Finansowej 

Zbigniew Zawadzki odczytał, iż na posiedzeniu w dniu 24 września br. Komisja pozytywnie 

zaopiniowała w/w projekt uchwały 4 głosami „za” i taką sama ilością głosów pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie. Standardowo omawianie uchwał 

rozpoczęto od uchwały w sprawie zmian w budżecie. Skarbnik Jolanta Zawisza  w pierwszej 

kolejności przedstawiła poprawki do uchwały, które Rada przyjęła 10 głosami „za” (podczas 

głosowania nieobecna radna Bożena Wajda). Dotyczyły one dopisania zwrotu „i Okrąglicy” 

na 1 stronie w pkt. a, b i c przy zadaniu „Budowa sieci wodociągowej w Kościelnej Wsi”.  

Kolejne poprawki wprowadzone do uchwały wynikają z otrzymania pozytywnej decyzji od 

Ministra Finansów o przyznaniu ze środków rezerwy oświatowej  subwencji ogólnej kwoty 

46 380 zł na doposażenie Szkoły Podstawowej w Czerwonej Wodzie. Drugie poprawki również 

zostały przyjęte przez Radnych 10 głosami „za” (podczas głosowania nieobecna radna Bożena 

Wajda). Otrzymana dotacja z Ministerstwa wygenerowała również poprawki do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej w dochodach i wydatkach bieżących w kolumnach 1.1, 11.4, 2 i 2.1. 

Poprawki w WPF Radni przyjęli jednogłośnie 10 głosami „za”.  Ponieważ obie uchwały zostały 

omówione na wspólnym posiedzeniu komisji, przystąpiono do głosowania. 

W drodze głosowania 10 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 1035/XLIV/18 w sprawie 

zmiany załączników do uchwały nr 881/XXXVIII/17 z dnia 29 grudnia 2017 r w sprawie 

przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Węgliniec. Niniejsza uchwała 

stanowi zał. nr 10. Podczas głosowania nieobecna radna Bożena Wajda. 

2.   w sprawie zmian w budżecie 

10 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 1036/XLIV/18 w sprawie zmian w budżecie. 

Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 11. Podczas głosowania nieobecna radna Bożena Wajda. 

3.     w sprawie zasad udzielania stypendium Burmistrza Gminy i Miasta Węgliniec dla 

uzdolnionych uczniów z terenu Gminy Węgliniec 

Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury poinformowała, że komisja pozytywnie 

zaopiniowała w/w projekt uchwały 4 głosami „za” przy 2 nieobecnych. Pytań do niniejszego 

projektu nie było więc przystąpiono do głosowania. 

10 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 1037/XLIV/18 w sprawie zasad udzielania 

stypendium Burmistrza Gminy i Miasta Węgliniec dla uzdolnionych uczniów z terenu Gminy 

Węgliniec Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 12. Podczas głosowania nieobecna radna Bożena 

Wajda. 

4. w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla kadry kierowniczej oraz ustalenia  

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórych nauczycieli, określonych 

w art. 42 ust. 7 pkt 3 ustawy Karta Nauczyciela, zatrudnionych w szkołach i placówkach 

prowadzonych przez Gminę Węgliniec 
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Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury Maria Fedyczkowska odczytała, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały 4 głosami „za” przy 2 nieobecnych. Pytań do 

niniejszego projektu nie było więc przystąpiono do głosowania.  

10 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 1038/XLIV/18 w określenia zasad udzielania i 

rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla kadry 

kierowniczej oraz ustalenia  tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórych 

nauczycieli, określonych w art. 42 ust. 7 pkt 3 ustawy Karta Nauczyciela, zatrudnionych w 

szkołach i placówkach prowadzonych przez Gminę Węgliniec Niniejsza uchwała stanowi zał. 

nr 13. Podczas głosowania nieobecna radna Bożena Wajda. 

5. w sprawie zmiany załącznika do uchwały nr 486/XXIII/16 Rady Miejskiej 

Węglińca z dnia 25 października 2016r. w sprawie ustalenia regulaminu określającego 

wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: 

motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz niektórych innych składników 

wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach prowadzonych przez 

Gminę Węgliniec 

Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury Maria Fedyczkowska odczytała, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały 4 głosami „za” przy 2 nieobecnych. Ponieważ 

pytań nie było, przystąpiono do głosowania. 

10 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 1039/XLIV/18 w sprawie zmiany załącznika do 

uchwały nr 486/XXIII/16 Rady Miejskiej Węglińca z dnia 25 października 2016r. w sprawie 

ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania 

nauczycielom dodatków: motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz niektórych 

innych składników wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach 

prowadzonych przez Gminę Węgliniec. Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 14. Podczas 

głosowania nieobecna radna Bożena Wajda. 

6. w sprawie przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków na terenie Gminy Węgliniec 

Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Finansowej na prośbę Przewodniczącego Rady 

odczytał, że komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały 5 głosami „za”. Ponieważ 

pytań nie było, przystąpiono do głosowania. 

10 głosami „za” Rada podjęła uchwałę nr 1040/XLIV/18 Rady Miejskiej Węglińca w sprawie 

przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie 

Gminy Węgliniec. Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 15. Podczas głosowania nieobecna radna 

Bożena Wajda. 

7.    w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego 

i zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne 

Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Finansowej Zbigniew Zawadzki poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała trzy projekty w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku trybu przetargowego i zawarcie umowy najmu pomieszczenia 

gospodarczego/dzierżawy na cele rekreacyjne, proponując jednocześnie w każdym przypadku 

okres najmu/dzierżawy „do 5 lat”. 

Z uwzględnieniem zaproponowanego okresu dzierżawy, jednogłośnie, 10 głosami „za”, Rada 

podjęła uchwałę nr 1041/XLIV/18 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

trybu przetargowego i zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne.  

Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 16. Podczas głosowania nieobecna radna Bożena Wajda. 

8.    w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego 

i zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne 

Z uwzględnieniem zaproponowanego okresu dzierżawy, jednogłośnie, 10 głosami „za”, Rada 

podjęła uchwałę nr 1042/XLIV/18 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

trybu przetargowego i zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne 
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Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 17. Podczas głosowania nieobecna radna Bożena Wajda. 

9.    w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego 

i zawarcie umowy dzierżawy gruntu pod zabudowę kubaturową 

Z uwzględnieniem zaproponowanego okresu dzierżawy, jednogłośnie, 10 głosami „za”, Rada 

podjęła uchwałę nr 1043/XLIV/18 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

trybu przetargowego i zawarcie umowy dzierżawy gruntu pod zabudowę kubaturową 

Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 18. Podczas głosowania nieobecna radna Bożena Wajda. 

10.     w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Zakładu Usług Komunalnych w 

Węglińcu 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, Prawa i Porządku 

Publicznego Grzegorza Tyrakowskiego o przedstawienie uzasadnienia do uchwały. 

Przewodniczący Komisji odczytał, że po wnikliwej analizie skargi Pani Danuty Piotrowskiej z 

dnia 23 lipca 2018 r. na działalność pracowników Zakładu Usług Komunalnych w Węglińcu, a 

tym samym na Dyrektora Zakładu Usług Komunalnych Pana Krzysztofa Polewskiego oraz po 

zapoznaniu się z wyjaśnieniami złożonymi przez Dyrektora Zakładu Usług Komunalnych - 

Komisja Rewizyjna, Prawa i Porządku Publicznego stwierdziła, iż nie potwierdziły się opisane 

przez skarżącą zarzuty. Właścicielka posesji nr 27 przy ul. Głównej w Starym Węglińcu 

dwukrotnie zgłaszała awarię polegającą na słabym ciśnieniu wody. Raz na jesień 2017 r. a 

następnie w marcu 2018 r. Zgodnie z zawartą umową oraz ustawą z dnia 7 czerwca 2001 r. o 

zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków (Dz. U. z 2018 r., poz. 

1152) Zakład jest zobligowany do prawidłowego świadczenia usług wobec kontrahenta. 

Ponadto zgodnie z art. 7 w/w ustawy właściciel posesji ma obowiązek udostępnienia 

nieruchomości pracownikom wodociągów w celu usunięcia awarii. Mając powyższe na uwadze 

w/w skargę należy uznać za bezzasadną. Pytań do niniejszego projektu uchwały nie było, więc 

przystąpiono do głosowania. 

10 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 1044/XLIV/18 w sprawie rozpatrzenia skargi n 

Dyrektora Zakładu Usług Komunalnych w Węglińcu. Podjęta uchwała stanowi zał. nr 19. 

Podczas głosowania nieobecna radna Bożena Wajda. 

 

Następnie przystąpiono do realizacji punktu SPRAWY ORGANIZACYJNE, w trakcie którego; 

➢ 5 głosami „za” członkowie Komisji Oświaty i Kultury wycofali wypracowane na 

posiedzeniu w dniu 24 września br. 2 wnioski, pierwszy dotyczący  zorganizowania w 

miesiącu październiku dodatkowego posiedzenia komisji poświęconego tematyce sportu w 

gminie, z udziałem prezesów klubów sportowych, a drugi dotyczący zgłoszenia do nagrody 

Burmistrza Grzegorza Tyrakowskiego.  

➢ 10 głosami „za” Rada pozytywnie zaopiniowała wniosek aby zobowiązać Burmistrza do 

przesłania do Polskiej Spółki Gazownictwa informacji o sprecyzowaniu odpowiedzi 

dotyczącej gazyfikacji Gminy Węgliniec w oparciu o stenogram, który będzie 

przedstawiony z posiedzenia wspólnego komisji. 

➢ Zapoznano się z korespondencją, która wpłynęła do Rady w okresie międzysesyjnym.  

  

Punkt ODPOWIEDZI NA INTERPELACJE I ZAPYTANIA pominięto, gdyż nie zgłoszono żadnych 

interpelacji ani zapytań.   

 

W punkcie WOLNE GŁOSY I KOMUNIKATY; 

➢ Radny Grzegorz Tyrakowski w imieniu społeczności szkolnej zaprosił wszystkich 

radnych na piątek, 28 września br., na godzinę 16:30 do Szkoły Podstawowej w Ruszowie 

na otwarcie nowych klasopracowni, a potem na koncert patriotyczny  i wystawę „Ojcowie 

Niepodległości” do sali koncertowej mieszczącej się w Kościele Poewangelickim w 

Ruszowie. 
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➢ Przewodniczący Rady odczytał zaproszenie dla radnych, również na 28 września br. ale 

na godzinę 09:00 na uroczystość Szkoły Podstawowej w Węglińcu, połączonej z 

otwarciem nowych klasopracowni. 

➢ Radna Maria Fedyczkowska przekazała, że na 28 września br. otrzymała zaproszenie do 

Starostwa w Zgorzelcu na podsumowanie konkursu „Nasza Wieś – mamy się czym 

pochwalić” dodała, że pierwsze miejsce zajął Ruszów. Następnie podziękowała za udział 

w imprezie „Pierogi historią nadziewane” a w szczególności sołectwu Jagodzin i 

Ruszów.  

➢ Przewodniczący Rady przekazał sprawy, z którymi przyszedł mieszkaniec Węglińca, ale 

niestety nie mógł dłużej zostać na posiedzeniu aby samemu zadać pytania. Pierwsza 

sprawa dotyczy pobierania opłat za komórki i nie remontowania ich. Burmistrz 

odpowiadając na pytanie wyjaśnił, że wykonywane są podstawowe, zabezpieczające 

prace wynikające z obowiązków właściciela nieruchomości, natomiast nie stać jest na 

remonty lokali socjalnych, a co dopiero komórek czy garaży. Na chwilę obecną jest 

możliwość wykupienia komórek, ale nie ma chętnych, bo wszyscy wiedzą, że remont i 

później utrzymanie sporo kosztują. Opłaty, które są pobierane nie są wystarczające do 

pokrycia pełnego kosztu remontu. W innych, trochę większych miejscowościach, opłaty 

np. za garaż są dużo wyższe niż u nas. Druga sprawa dotyczy problemu odchodów po 

zwierzętach, głównie po psach. Burmistrz odpowiedział, że zakupione zostały zestawy, 

czyli rękawica i woreczki na odchody, ale nie ma nimi zainteresowania. Są one dostępne 

do odbioru za darmo w Urzędzie Gminy w wydziale Komunalnym lub w biurze obsługi 

interesanta. 

➢ Przewodniczący Rady oznajmił, że wszystkie tematy zawarte w planach pracy Komisji i 

Rady za pierwsze trzy kwartały 2018 roku zostały zrealizowane. 

 

              Stwierdzając, że porządek obrad został wyczerpany, o godz. 12:03, Przewodniczący 

Rady oficjalnie zakończył posiedzenie słowami: „Zamykam czterdziestą czwartą sesję Rady 

Miejskiej Węglińca”.   

 

 

 

 
  

            

          PRZEWODNICZĄCY RADY  

 

                       (-) WALDEMAR BŁAUCIAK  
 
 

 

 
 

 

Protokołowała: 

 
Alicja Biardzka-BRM  

Węgliniec, dn. 25 września 2018 r. 


